
Sammanställning avslutsmöte Core Team 
Skolresultat 2022 
5:e och 8:e December


Plats:  
Digitalt - Microso. Teams 

Deltagare:  
Västerås stad: Lenny Hallgren, Per-Inge Hellman, Åsa Lundkvist, Rasmus Persson 
Eskilstuna kommun: Ingrid Sköldmo 
MDU: David Carlsson 
Processtödet: Emma Mossberg, Linnéa Rönnqist 
Följeforskare: Karin Axelsson 

Missionsinriktat angreppsä?  
PresentaIon av Linnéa 
Kommentarer: 
Rasmus 
Gillar upplägget, gillar dimensionerna 
Svårt aN prakIsera porOöljen 
Bryta ner deNa i snabba labb och göra prioritering 
Det blir tydligare och tydligare hur SHK arbetar 
Håller med Pinge och Lenny om behovet av långsikIghet och implementeringsfokus men vi 
måste också se vad som är det normala utvecklingsarbete och vad som är förnyelsearbetet. 
Balansera och inte bara göra det vi gör annars. Det ska vara det vi inte gör annars men inom 
de utmaningarna som vi måste ta oss ann.  

Per-Inge 
Har svårt för inriktningen pilot. Det behöver finnas eN större fokus på implementering. Det 
som görs behöver vara så grundade aN det går aN implementera. Se långsikIgheten. 
Defensiv inriktning. 
Det vi puNar in i SHK är det som vi inte kan göra annars. EN antal prototyper, prova sig fram 
Ill den effekt man vill uppnå. SHK är inom ramen för utveckling och förbäNringsarbetet. Vi 
måste utmana MDU och kommunerna. Om Rasmus bild ska kunna uppnås har Core Team en 
läxa  

Lenny 
Pilot, fick deltagare aN backa. Prova något eN år känns inte relevant. Vi behöver mer 
långsikIghet.  
Ta fram något som vi går all in på. 
LångsikIghet! 

David 
Håller med alla 



Låter rimligt 
Svårt aN ställa om gällande angreppsäNet. Det kräver en annan ordning och terminologi än 
när vi pratar forskning. 
Svårt aN nå båda ambiIonerna - långsikIghet och innovaIon. Hur kan vi göra det? 
Utmaningarna som vi jobbar med är utmaningar som vi inte löst annars. 
Det som görs inom SHK behöver hänga ihop med det som redan sker. 

Forumserien 
Pinge 
Vad har vi för material där vi lyssnat på barn och unga. Det är inte allId vi behöver prata 
direkt med barn och unga utan vad kan vi dra från det material vi redan har? Sedan kan vi 
kompletera vidare. 
Tydlig koppling kring de program som sker i staden 
Tre principer: jämlika förutsäNningar, Illit, trygg livsmiljö. VikIgt aN vi känner igen sig. Vi 
behöver se aN det hela hänger ihop och det gör det. Hur får vi engagemang.  

Rasmus 
Bra aN vi inte går in i det pedagogiska. Det behöver göras det också. 
Processen 
Saknar psykisk hälsa. OavseN hur mycket delakIg du är så måste du må bra. Har ungdomar 
varit med och tagit fram det hela. 
Finns det andra arenor än MKL som vi behöver jobba med 
Konfunderad kring aN vi börjar närma oss MKL igen.  
LäN aN man får bli delakIg kring skolgården och man missar samhället. 
Ansvarstagande vuxna 
Tillitsfrågan är aktuell - ansvarstagande och delakIghet är bra uIfrån det perspekIvet 

David 
MKL är regionalt bredare. En annan sak är gränsdragningen men det finns mötesplatser 
mellan dessa ämnen. 
Fråga för Eskilstuna och Västerås aN vår finansiering. 
Vi har gåN fram Ill samma erbjudande Ill alla kommuner.  
Samverkanspla^orm för utbildning 

Pågående iniAaAv 
Rasmus 
Vi behöver diskutera - hur blir vi mer konkreta. Vilka behov har vi i processen. 
InnovaIonsprocesser som vi kan utveckla Illsammans mellan Skultuna och SHK? Hur skapar 
vi nya situaIoner på.  
Konkret som vi kan lära oss av.  

Datum: 
13 april - checka, rasmus är upptagen fram Ill 09.30, skicka Ill Pinge 
3 maj - kan inte  

Check-out 



Pinge 
Ta höjd för det vi gör, inte peta på om vi gör räN. Bra genomgång. 
Rasmus 
Vi tar steg för steg framåt. Dragningen vi har idag behöver fler förstå. Skapa en paketering av 
det vi gör och det vi ser. 
Lenny 
Snygg presentaIon och struktur 
Finns en röd tråd kring det som sker 
Hur tar vi höjd och tänker helt nya saker 
David 
Högt ställda mål - visionära inslag i målen. Det känns centralt 
Emma 
Vi har tampats länge för aN paketera. Nu börjar vi bli tydliga och nu ska vi ut och missionera 
det vi gör och använda processerna för aN få verkstad.  
Nu är det ni i Core Team är ni som styr.  

Generellt från Åsa och Ingrid 
Åsa och Ingrid 
Tilltalande logik 
När vi testar behöver det hänga samman med det som redan görs. 
Det behövs en tydligare bild kring vad som behövs från parterna, t.ex. resurser. 
Det som pratades om i juni - hur hänger det ihop med resten? Processtödet behöver vara 
tydliga kring hur saker hänger ihop. 
Behöver förstå var i processen tankar från Core Team kommer in? 
Om vi hade förståN i Juni så hade det hjälpt 
Implementera det som sker på eN klokt säN i våra organisaIoner  
Planering - vad behövs var? så många lärare etc.? 

Känner sig generellt oinsaNa i processen 

Nästa steg 
Förslag tas fram och prioriteras uIfrån den 13:e januari när Core Team skolresultat ses under 
en halvdag. 
Linnéa kollar upp och följer upp gällande datum för nästa år.  
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